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Protokół nr XVI/2025 z XVI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji, 

która odbyła się w dniu 22 maja 2025 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad i przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na sali obrad).  
Przewodniczący RM poinformował o śmierci dwojga wyjątkowych mieszkańców Podkowy Leśnej:  
- 3 maja zmarł T. Iwiński wyróżniony Odznaką Honorową Zasłużony dla Miasta Ogrodu Podkowa 
Leśna, 
- 16 maja zmarła J. Rappé - wybitna śpiewaczka oratoryjno-kantatowa, wyjątkowa osobowość polskiej 
kultury muzycznej. 
Minutą ciszy i modlitwą uczczono pamięć zmarłych. 
 
Następnie Przewodniczący RM stwierdził kworum (obecnych 14 radnych, nieobecna radna  
A. Olejniczak-Siara, lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji). 
 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, 
obsługa prawna, pracownicy UM, przedstawiciele jednostek organizacyjnych, mieszkańcy i inni 
goście. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji. 
 
III. Przyjęcie protokołów z XIV i XV sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektów protokołów. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekty protokołów pod głosowanie imienne.  
Raport z głosowań przeprowadzonych w trakcie sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu z sesji. 
 
Protokół z XIV sesji przeprowadzonej 6 kwietnia 2025 r. (głosowanie 1). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty. 
 
Protokół z XV sesji przeprowadzonej 10 kwietnia 2025 r. (głosowanie 2). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff przedstawiła informację o swoich działaniach pomiędzy XV sesją RM 
przeprowadzoną 10 kwietnia 2025 r. a XVI sesją RM. Informacja Pani Burmistrz stanowi załącznik  
Nr 4 do protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- w przyszłym tygodniu ma odbyć się spotkanie władz Miasta z przedstawicielami BOŚ, na którym 
BOŚ ma przedstawić Miastu propozycję utworzenia spółdzielni fotowoltaicznej; 
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- 28 kwietnia dzięki zaproszeniu władz miasta Stalowej Woli i tamtejszej szkoły Przewodniczący RM 
uczestniczył w uroczystym sadzeniu Dębu Pamięci na cześć por. S. Dwornickiego, który był bratem 
Honorowej Obywatelki Miasta p. J. Gołąb (projekt „Katyń – ocalić od zapomnienia”, do tej pory zostało 
posadzonych około 6 tysięcy dębów, każdy dąb ma swojego patrona); 

- Przewodniczący RM przygotował projekt stanowiska dla Komisji Transportu ZMP popierającego 
inicjatywę RM sprzed kilku lat ws. ograniczenia hałasu, jaki wywołują pojazdy uprzywilejowane w akcji;  
projekt stanowiska jest w konsultacjach i będzie dalej procedowany; 

- w minioną niedzielę na zaproszenie uczniów i rodziców szkoły samorządowej Przewodniczący RM 
wziął udział w uroczystości I Komunii Świętej; 

- wszyscy radni w terminie złożyli oświadczenia majątkowe.  

Przewodniczący RM wręczył Pani Burmistrz „piernik stulecia” mający kształt podkowy, który został 
wypieczony przez Pana Przewodniczącego w manufakturze toruńskiej dla upamiętnienia stulecia 
Miasta. 

Do RM wpłynęły i zostały przekazane radnym: 

- pozytywna opinia RIO o przedłożonym przez Burmistrza Miasta sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Miasta za 2024 rok, 

- prezentacja Nadleśnictwa Chojnów z informacjami nt. działalności Nadleśnictwa w roku 2024 oraz o 
działaniach realizowanych i planowanych w roku bieżącym; Nadleśniczy przyjął zaproszenie do 
udziału w sesji RM planowanej na 10 lipca, podczas której zamierza omówić przekazaną radnym 
prezentację, 

- ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 

Pani Burmistrz przekazano:  

- od radnej E. Wolskiej:  
 wniosek o zmiany w organizacji ruchu na ul. Klonowej,  
 prośbę o zamontowanie lustra drogowego przy skrzyżowaniu ulic Bukowej i Grabowej,  
 prośbę o podjęcie działań naprawczych dot. wyrwanej płyty betonowej na rogu ul. Bukowej i 

11 Listopada; 
- od radnej A. Baranowskiej:  

 interpelację dot. procedury rozpatrywania odwołania od decyzji Mazowieckiego 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków ws. Alei Lipowej,  

 zapytanie, na jakiej podstawie UM odrzuca wnioski radnej o zmiany w organizacji ruchu,  
  zapytanie, czy zgłoszony przez radną do budżetu miasta na 2025 rok wniosek dot. 

przeprowadzenia remontu ul. Akacjowej na odcinku od ul. Jana Pawła II do MOKu został 
uwzględniony w budżecie Miasta; 

- od radnej A. Bankiewicz: 
 wniosek dot. zabrudzeń nawierzchni ul. Modrzewiowej, 
 wniosek o montaż progu zwalniającego na ul. Topolowej, 
 prośbę o wezwanie wykonawcy do naprawy nawierzchni ul. Topolowej, 
 wnioski o wymianę lustra drogowego na rogu ul. Dębowej i Bukowej, 
 wniosek o usunięcie martwych drzew; 

- od radnej K. Majewskiej-Lutyk: 
 zapytanie dot. portalu e-Usługi dla Podkowian, 
 wniosek o umieszczenie koszy na śmieci na terenie Podkowy Leśnej Wschodniej, 
 wniosek o rozważenie postawienia biblioteki plenerowej na terenie miasta; 

- wniosek radnej A. Brzozowskiej-Kempf o remont ul. Sarniej. 
Na większość ww. pism Pani Burmistrz już udzieliła odpowiedzi. O ich rozwinięcie będzie można 
wystąpić w VII punkcie sesji. 
 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącego KF o 
przedstawienie opinii KF. 
Przewodniczący KF W. Żółtowski przekazał, że oba projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF (głosowanie 3 
- załącznik Nr 3 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 73/XVI/2025. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2025 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 4 - 
załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 74/XVI/2025. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o łączne omówienie projektów uchwał dot. oddania 
nieruchomości w dzierżawę (ppkt 3 i 4) oraz o przedstawienie opinii KGŁP. Wyjaśnił, że projekty 
uchwał dotyczą wydzierżawienia terenu firmie Orange (kontynuacja) pod maszt telekomunikacyjny i 
rurociąg kablowy podłączony do masztu. 
Przewodnicząca KGŁP A. Brzozowska-Kempf przekazała, że KGŁP pozytywnie zaopiniowała oba 
projekty uchwał. 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 5 - załącznik Nr 3 
do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 75/XVI/2025. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości położonych w Mieście Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 6 - 
załącznik Nr 3 do protokołu z sesji). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 76/XVI/2025. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał, że jeśli radni czują się nie do końca usatysfakcjonowani 
udzielonymi przez Panią Burmistrz odpowiedziami na ich pisma, to w tym punkcie mogą się zgłaszać 
z prośbą o dodatkowe wyjaśnienia.  
 
Radna E. Wolska zapytała o swój wniosek z marca br. dotyczący uporządkowania zieleni na ul. 
Wierzbowej. Otrzymała wtedy odpowiedź, że sprawa jest u Konserwatora Zabytków – UM czeka na 
pozwolenie na wycinkę drzew (pozytywna decyzja na prace pielęgnacyjne już wpłynęła). Sprawa się 
przeciąga - prośba o dopilnowanie tematu. 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff powiedziała, że Konserwator wydaje decyzje z opóźnieniem, miesięczne 
terminy nie są dotrzymywane, a UM czeka na rozstrzygnięcie wielu spraw. 
 
Radna A. Baranowska podziękowała za naprawę ławek i ustawienie betonowych donic na Alei 
Lipowej. Następnie przypomniała, że złożyła zapytanie ws. organizacji ruchu na ul. Iwaszkiewicza i 
Lilpopa. Dostała odpowiedź, że jej wnioski o wprowadzenie modyfikacji w obowiązującej tam 
organizacji ruchu zostaną uwzględnione w drugim etapie wprowadzania nowej organizacji ruchu. 
Drugi etap obejmuje płatne parkowanie. Radna zapytała, jak Miasto wyegzekwuje zakaz 
zatrzymywania się np. w weekendy, jeżeli obie te ulice zostaną objęte płatnym parkowaniem. 
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Zastępca Burmistrza M. Wilusz powiedział, że wkrótce radni zostaną zaproszeni do udziału w głębszej 
dyskusji nt. drugiego etapu zmian w organizacji ruchu i wprowadzenia strefy płatnego parkowania. 
Będzie wtedy czas na przemyślenie, jak rozwiązać problemy, na które radna zwróciła uwagę. 
Radna A. Baranowska wyraziła nadzieję, że jej wnioski zostaną uwzględnione. 
 
VIII. Sprawy różne1 
 
Sprawy poruszone przez radnych: 
 
 Wiceprzewodniczący RM W. Sancewicz zasugerował, aby z dużo większym niż dotychczas 

wyprzedzeniem apelować do mieszkańców o rozliczanie PIT-ów w Podkowie Leśnej. Powinna do 
tego zachęcać Podkowiańska Karta Mieszkańca, a jest ona teraz jakby w uśpieniu. Jedną z 
korzyści posiadania Karty Mieszkańca jest darmowy przejazd na trasie Podkowa Leśna Wschodnia 
– Podkowa Leśna Zachodnia dla pewnych grup mieszkańców. Radny zapytał, czy można się 
zorientować, ilu mieszkańców korzysta z tych darmowych biletów. 

 Nawiązując do udzielonej przez Panią Burmistrz na wniosek radnej A. Baranowskiej o remont ul. 
Akacjowej (odcinek od ul. Jana Pawła II do ul. Świerkowej/bramy MOKu) odpowiedzi, 
Przewodnicząca KGŁP A. Brzozowska-Kempf zapytała czy UM zamierza zrealizować ten remont w 
roku bieżącym i zasugerowała, że są inne bardziej pilne drogi (nieutwardzone, pylące, dziurawe). 
Pani Burmistrz stwierdziła, że tak. Dodała, że to krótki odcinek drogi, który trudno porównywać 
kosztowo z utwardzaniem innej drogi od podstaw. Ponadto to droga prowadząca do Centrum 
Kultury, położona w centrum miasta. 
Przewodnicząca KGŁP podniosła, że może można byłoby przeznaczyć te środki na zasilenie 
funduszy na remont większej drogi. 
Radna A. Baranowska przekazała, że to chyba ostatni odcinek drogi w centrum miasta będący w 
bardzo złym stanie i to kłuje w oczy. 
Przewodnicząca KGŁP stwierdziła, że zaprasza na ul. Sarnią pomiędzy Myśliwską a Główną. 
Radna A. Baranowska odpowiedziała, że zna ten fragment drogi. Jednak nie można go 
porównywać z ww. niedużym odcinkiem ul. Akacjowej. Wszystkie okoliczne ulice zostały 
wyremontowane, a ten odcinek nie. 
Zastępca Burmistrza M. Wilusz powiedział, że UM ma ambitny plan, jeśli chodzi o infrastrukturę 
drogową. Wszystko jest jednak uzależnione od środków finansowych. Budżet jest ruchomy. UM tak 
dobiera procedury przetargowe, aby zaoszczędzić jak najwięcej środków w przetargach. 
Zobaczymy, czy uda się wygospodarować jakieś dodatkowe środki, aby ten odcinek drogi w tym 
roku zrobić. Jeśli chodzi o ul. Sarnią, to dziś dokonywane były zmiany budżetowe i są dobre 
informacje w sprawie tej ulicy. Zobaczymy jednak, ile środków zostanie. 
Radna D. Smolny poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu KF rozmawiano nt. zmian w WPF 
i w budżecie miasta. Dobrze jest wiedzieć, że jest jakiś pomysł na tę drogę. Zaapelowała, aby radni 
nie robili sobie wzajemnej konkurencji, bo ciągle są bardzo duże potrzeby w kwestii remontów ulic. 
Jest bardzo dużo ulic nieutwardzonych. Radna podsumowała, że sądzi, że jeżeli polityka dalej 
będzie prowadzona w ten sposób, to wszyscy się doczekają. 
Przewodnicząca KGŁP przekazała, że priorytety należy ustalać rozsądnie. Do CKiIO jest dostęp od 
ul. Iwaszkiewicza i od ul. Modrzewiowej, więc robienie w tym momencie ul. Akacjowej jest 
nadmiarowe. 

 Radna E. Wolska poprosiła o podanie bliższych informacji nt. spotkania, które odbyło się 21 maja 
w siedzibie UM z przedstawicielami Starostwa Powiatu Grodziskiego oraz Polskiego Związku 
Łowieckiego, a które dotyczyło rosnącego problemu dzików (czy coś zostało ustalone). Zapytała 
także, czy planowane są jakieś zmiany prawne w tej kwestii. 
Ad vocem radna E. Barucka powiedziała, że na furtce podkowiańskiej biblioteki jest bardzo dobry 
wzór informacji wzbogaconej o rysunki nt. zachowań ludzi wobec dzików. Taka ilustrowana 
informacja, czego nie należy robić, może bardziej przemawiać do wyobraźni mieszkańców.  

 Nawiązując do zapytania radnej K. Majewskiej-Lutyk dot. portalu e-Usługi dla Podkowian radna E. 
Wolska zwróciła uwagę, że portal ten nie zyskał sympatii mieszkańców - może bardziej by się 
sprawdziła forma aplikacji. Warto zadbać o to, aby w portalu/aplikacji była też możliwość uzyskania 
potrzebnego do PSZOKu zaświadczenia o niezaleganiu z płatnościami. Ewentualnie prośba o 
spowodowanie, aby PSZOK respektował stan, który jest widoczny po zalogowaniu do portalu. 
Burmistrz Miasta stwierdziła, że pomysł aplikacji jest godny rozważania. Jeśli będą środki, to 
będziemy o tym myśleć. Natomiast było wiele kampanii zachęcających mieszkańców do 
korzystania z e-Usług. Użytkowników portalu jest niewielu, ciężko więc podjąć decyzję, aby 
inwestować w jego rozwój. Prosimy, aby zgłaszać problemy z portalem – będą one usuwane. 

 
1 Dyskusja dot. remontu ul. Akacjowej oraz portalu e-Usługi szczegółowo opisana na prośbę radnej  
A. Baranowskiej 
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Radna K. Majewska-Lutyk stwierdziła, że faktycznie niewiele osób korzysta z tego e-portalu. Do 
korzystania z systemu zniechęcają np. znajdujące się tam nieaktywne zakładki. Jest to jak 
zapętlające się koło – portal nie jest rozwijany ze względu na małe zainteresowanie mieszkańców, 
a zainteresowanie mieszkańców jest małe, ponieważ nie ma tam tych wszystkich użyteczności, 
które byłyby możliwe do zaproponowania użytkownikom. Propozycja radnej E. Wolskiej, aby 
zaprezentowanie stanu opłat na poziomie portalu e-Usługi dawało możliwość skorzystania z 
PSZOK-u, jest bardzo ciekawym pomysłem. 

 Radna A. Baranowska zapytała, czy wiadomo kiedy zacznie działać lokal przy ul. Jana Pawła II 3  
i czy umowa przewiduje jakiś termin otwarcia. 

 Przewodnicząca KSWP A. Bankiewicz: 
- Wróciła do tematu ul. Akacjowej. Przyznała, że jest ona zniszczona i wymaga naprawy, jednak są 

inne pilniejsze ulice i inwestycje – np. parking przy MOKu. Budżetu nie należy rozdrabniać.  
Radna A. Baranowska przypomniała, że wielokrotnie wnioskowała o naprawę części asfaltowej 
przy MOK-u i myśli, że remont ulicy Akacjowej razem z remontem tego terenu będzie 
dokończeniem remontu tej części miasta. Radna nie wie, czym kierowano się w poprzedniej 
kadencji remontując wszystko dookoła, a zostawiając ten fragment. Pozostałe ulice nie były w 
gorszym stanie. Radna zapytała, czym się kierowano pozostawiając ten fragment drogi 
niewyremontowany.  
Przewodniczący RM zakończył dyskusję w tym temacie. 

- Zapytała, czy w ramach budowy ul. Błońskiej jest przewidziana wycinka drzew; 
- Zapytała, czego mają dotyczyć naprawy dróg we wschodniej części miasta oraz jaka będzie 

kolejność wykonywanych prac. 
Ad vocem radna A. Brzozowska-Kempf poprosiła o załatanie dziur na skrzyżowaniu ul. Wiewiórek 
i Jaśminowej. 

 Przewodniczący KF W. Żółtowski: 
- zapytał, czy uda się zrobić oświetlenie na ul. Sosnowej na odcinku pomiędzy ul. Akacjową  
a Kolejową; 
- poprosił o naprawę zniszczonego przy budowaniu ul. Kolejowej 20-metrowego odcinka  
ul. 11 Listopada; 
- po raz kolejny zaapelował do mieszkańców, aby dbali o rów odwadniający przy ul. Bukowej  
i nie parkowali przy nim (chodzi o odcinek pomiędzy ul. Wschodnią a Grabową) – zawalenie rowu 
będzie ciężkie w skutkach dla mieszkańców (przy dużych opadach mogą wystąpić podtopienia 
domów). 

 Przewodnicząca KGŁP A. Brzozowska-Kempf poinformowała, że w kilku punktach na terenie 
miasta można składać podpisy pod sprzeciwem dot. budowy amfiteatru w Parku Mazowsze na 
2500 osób przy granicy z Podkową Leśną. 

Do poruszonych przez radnych w „Sprawach różnych” tematów odnieśli się Burmistrz Miasta  
M. Eckhoff, Zastępca Burmistrza Miasta M. Wilusz, Kierownik Ref. IK A. Paterek oraz Przewodniczący 
RM M. Gołąb. 
 
Mieszkaniec poruszył problem dzików w mieście. Podkreślił, że potrzebne są pilne działania, bo dziki 
stwarzają realne zagrożenie dla ludzi. 
Do sprawy ustosunkowała się Burmistrz Miasta oraz radni A. Brzozowska-Kempf i W. Żółtowski.  
 
Radny Powiatu Grodziskiego R. Nowecki poinformował, że: 
- podjęto decyzję o montażu prędkościomierzy za ul. Jałowcową od strony wjazdu z Żółwina; 
- nie wpłynęły odpowiedzi na pisma skierowane do Wojewódzkiego Zarządu Dróg; 
- na Komisji Współpracy, Powiatu i Promocji zajmującej się kwestiami infrastrukturalnymi, omawiano  
Strategię Rozwoju Obszaru Otoczenia Centralnego Portu Komunikacyjnego; poruszono temat 
obwodnicy, która miałaby biec obok Grodziska i Milanówka; może mieć to wpływ na powstawanie 
korków na drogach;  Rada Powiatu planuje podjąć uchwałę w tej sprawie; 
 
Mieszkaniec podziękował Pani Burmistrz za donice w Alei Lipowej oraz za remont ul. Akacjowej. 
Zwrócił także uwagę, że mieszkańcy w portalu eSesja nie mają dostępu do materiałów 
przekazywanych radnym na posiedzenia komisji (np. opracowania prawne). Nie są także publikowane 
stenogramy z poprzedniej komisji. Wyjaśnił, że niektórym mieszkańcom trudno podjąć decyzję o 
udziale w posiedzeniu komisji, jeśli nie wiedzą, o czym ona będzie. 
Do poruszonych kwestii odnieśli się Przewodnicząca KSWP A. Bankiewicz oraz Przewodniczący RM 
M. Gołąb. 
 
Przewodniczący RM przedstawił harmonogram najbliższych sesji RM i zaprosił do udziału w nich. 
Odpowiadając na pytanie radnej A. Bankiewicz dodał, że Raport o stanie Miasta zostanie przekazany 
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radnym do końca maja. Sesja absolutoryjna połączona z debatą nad Raportem planowana jest na  
26 czerwca.  
 
IX.  Zamknięcie sesji 
 
O godz. 20.04 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął 
XVI sesję Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji. 
 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na stronie eSesja.tv - 
adres: https://esesja.tv - link udostępniony jest na stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik do BIP-u na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
 
     .......................................                 ....................................... 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KF – Komisja Finansów 
KGŁP – Komisja Gospodarki i Ładu Przestrzennego 
KKOSS – Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
Ref. IK – Referat Infrastruktury Komunalnej Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
BOŚ – Bank Ochrony Środowiska 
ZMP – Związek Miast Polskich  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
RIO – Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 
PSZOK – Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 
MOK – d. Miejski Ośrodek Kultury – obecnie Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich przy ul. 
Świerkowej 1 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych  
2. Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad 
3. Raport z głosowań 
4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 


